
 

 

Foreldrerådets arbeidsutval 
REFERAT FRA ORDINÆRT MØTE 10.04.2024 

 

Deltakarar på møte 
Ane M. Rong (6A), Georgiana Andreea Senneseth (SFO), Pavlina Kvamme (2A/4A), Kjell-Are Torkildsen 

(6B), Hege Algrøy (3A), Stine Marie K. Østrem (5B), Linn Stokke (5B), Kastidi Gaustad (2B), Kjersti 

Dagestad (5A) 

 

 

1. Gjennomgang av saker frå SU 
Informasjon:  

• Uteområde: Anbudsprosessen er satt ut til firma. Er noe ventetid på å få det ut.  

• Ågotnes skule må fjerne 1 årsverk. Årsaka vert begrunna med lågare elevtal. 

• 1,2 og 3 klasse skal få 12t gratis SFO frå høsten. 

• Elevrådet ønsker at blanda friminutt fortsett framover. Lærarane er samd om dette da 

fleirtalet av elevane opplever dette som positivt. 

• Faddere: Skulen ønsker å flytte fadderansvaret frå 4 klasse til 5 eller 6 klasse. Elevrådet er 

samd om dette. 

• Elevrådet har utlyst teiknekonkurranse for å dekorere vegger på skulen. Planen er å dele 

ut 3 premier. FAU kan være behjelpeleg med å finne premier frå FAU-lageret. 

 

 

2. Orientering om KFU 
Informasjon: Leder og nestleiar er medlem av kommunalt foreldreutval. Dette har lagt brakk 

nokre år, men har no hatt sitt første møte. 

 

3. Møte om skulebruksplan 
Informasjon: FAU nestleiar Ane deltok på møte om skulebruksplan i regi av Utdanningsforbundet 

tysdag. Her fekk ho informasjon om korleis dei arbeider med barnehage og skulebruksplan i 

Øygarden kommune. Dette er eit stort arbeid som blant anna skal tek for seg tenkt behov i 

framtida, og hensiktsmessig organisering av skulekrinsane. 

 

4. Barnevakten foredrag 
Informasjon: Gjennomført i 6.trinn. Fått gode tilbakemeldingar får foreldre som deltok. I tillegg til 

foredrag vart det gjennomført gruppearbeid, der foreldre vart satt saman med born frå andre 

klassar og diskutert ulike tema. Fleire deltakere synes dette gav mest utbytte. 



 

Tiltak: Høyre med skulen om man kan ha liknande gruppeoppgåver på foreldremøte om høsten.  

 
 

5. 17.mai 
Informasjon: Komiteen er i rute. FAU leder går først i toget. Rektor Tore har takka ja til å stille som 

konferansier i og. 

 

 

6. Sosialkomiteen 
Informasjon: Det vert ikkje arrangert fleire disco dette skuleåret 

 

7. Søke midlar 
Informasjon: Det er mogleg å søke midlar via Equinor. I beskrivinga hos Equinor kan skular søke 

midlar 

Tiltak: FAU ber rektor søke midlar til skuleområde. 

 

8. Eventuelt 
 

Natteravn: Det er formidla et ønskje frå Tranevågen om foreldre i 7.klasse kan bidra som 

natteravnar. FAU nestleiar tar kontakt med Tranevågen angåande dette. 

Spond: Kan FAU opprette spond? Det kan være nyttig å kalle inn til FAU møter, i staden for 

at rektor skal sende ut påminnelser, og ein har overiskt over kven som kjem. Dette kan 

også gje moglegheit til å samle inn pengar mot 17.mai i form av loddsal. FAU Sjekker ut 

mulighet for å opprette spond 

Oppdatering frå kommunen angåande Dusj og badstu: Det er ikkje prioritert å bytte 

badstu i årets budsjett. Dusjane skal byttes men har ikkje fått tilbakemelding om dato for 

dette. 

Stoler til Ågotnes hallen: FAU ber Magne sende mail til kommunen for å be om at de 

kjøper inn utstyr ut frå utleiebehov. 

Folkemøte om vald, mobbing og hærverk i Øygarden kommune: Kan KFU lede et 

folkemøte om vold, mobbing, hærverk i Øygarden kommune? Ane tar dette opp i KFU. 

 


